
 

 

 

 

Hvidovre d. 13.11.2023 

Dagsorden Skolebestyrelsesmøde 

Mandag d. 13. november 2023 kl. 17.00 – 20.10  

 

 
Mødeleder: Søren Krogh 
Deltagende ledere: Lis Apitz og Maj Elkjær Hansen.   
Referent: Tina Cofrancesco. Tidsholder: Søren Krogh Nielsen 
 
Forældrerepræsentanter: Christian Løn (Otto 1C), Søren Krogh Nielsen (Christian 1B & Nanna 
3B), Katrine Høybye Frederiksen (Albert 6A), Julie Iben Rothe (Johanne 9D), Josefine Berg (Carla 
6A, Leonora 4A), Thea Zumberi Traulsen (Isak 1B & Elias 4C), Hans Henrik Velling (Noam 7C & 
Milo 3A).  
 
SFO forældrerådsrepræsentant: Victor Greier (Vera 0.b) 
Medarbejderrepræsentanter: Flemming Bech og Peter Teglskov. 

Elevrådsrepræsentanter: Toke 7B, og Robert 7C. 

 
 
Afbud: Hans Henrik Velling (Noam 7C & Milo 3A) 
 
 
 
Dagsorden 

1. Elevrådet 

2. Meddelelser 

3. Opfølgning sidste skolebestyrelses møde 

4. Skolebestyrelsens budget anbefalinger 

5. Forberedelse til SKOK møde 23/11 (oplæg til SKOK møde) 

6. Crow Funding  

7. Velkomst folder 

8. Eventuelt 

9. Den lukkede del af dagsordenen 

 
Venlig hilsen 

Søren Krogh Nielsen   Lis Apitz  

Formand for skolebestyrelsen  Skoleleder 



O = Punkter til orientering   D = Punkter til drøftelse   B = Punkter til beslutning 

 

 

 

1. Elevrådet       

• Orientering om afholdte møder og hvad eleverne i øvrigt er optaget af  

• Arbejdsdag 

• Ønsker til skolebestyrelsen 

• Skolemad er blevet evalueret på et elevrådsmøde. Her er positive oplevelser. 
  

2. Meddelelser      

A. Formanden 

• Henvendelse vedr. linje 134 foran skolen. Ønske om at flytte stoppestedet. Er taget 

af budget næste år. 

• Henvendelse fra 0.kl forældre vedr. Idéer til forbedringer/ændringer i 

velkomstfolderen. 

   

B. Skoleledelsen 

Søren Friis Trebbien, fungerende borgmesterkommer, på besøg på skolen onsdag den 

22/11.23 kl. 12.00-14.00. Under besøget vil der blive diskuteret to emner: 

1. Mangel på faglokaler og de konsekvenser, det medfører. 
2. Skole-hjem-samtaler og hvordan politikerne kan støtte skolerne. Lærerne bruger 

meget tid og ressourcer på at besvare henvendelser fra forældre. 

 

C. MED-udvalget 

Næste møde er 3. december 2023.  

 

D. SFO-forældrerådet 

Der har været afholdt et forældremøde med fokus på IT-sikkerhed.  

 

E. Skolekontaktrådet 

Intet at berette. Punkt næste møde ”Skoleudviklingssamtaler”. 

 

F. Kontaktforældre 

• Kontaktforælder folder skal opdateres på AULA. 

• Klubfordeling af de nye klubbørn april/ maj 2024. Center for skole og uddannelse 

har givet tilsagn om at forbedre fokus på fordelingsproceduren og sikre skolens 

inddragelse i fremtiden. 

 

G. Andre 

 

3. Opfølgning på udestående punkter fra sidste SB-møde 
   

 

4. Skolebestyrelsens budget anbefalinger ved Lis 

• Skole bliver beskåret med ca. 768.000 kr. 

• SFO bliver beskåret med ca. 166.000 kr.  

• Skolen bliver trukket 1,2 mio. på inklusionsområdet. Lis hjælp hertil. 

• De forskellige fagteam har indgivet ønsker for 1,9 mio. kr. 
Som vil blive revideret af ledelsen.  



    
 

5. Forberedelse af SKOK (skolekontaktrådet) møde den 23. november 

• Risbjergskolen er vært for SKOK mødet og har i den forbindelse 25 min. Til at 

præsentere et valgfrit emne for SKOKs medlemmer. Det blev besluttet af 

skolebestyrelsen at Lis bla. fortæller om Flexuger på Risbjerg.  Lis og Josefine 

aftaler nærmere.  

 

 

Hvidovre kommunes pejlemærke for perioden 2022-2025 blev diskuteret som 

forberedelse af SKOK mødet 23. november. De tre pejlemærke er:  

 

 
1.Vi samarbejder om en mangfoldig skole, som understøtter åbenhed, 
livsduelighed og dannelse. 

2.Vi fokuserer på dialog og forventningsafstemning i forældresamarbejdet. 

3.Vi udvikler alsidige læringsmiljøer, der understøtter faglighed og trivsel for alle 
børn og unge. 
  

Eksempler som kommunikations strategi, sundhedspolitik osv. Blev diskuteret 

som områder hvor skolen følger de politiske opstillede pejlemærker. Det blev 

også bemærket, at skolen ikke har ændret kurs på baggrund af pejlemærkerne 

da der allerede blev aktivt arbejdet med disse områder.  

 

I forbindelse med denne diskussion var der et spørgsmål om der stadig er 

mange henvendelser fra forældre på Aula, hvilket er tilfældet og et område som 

tager meget tid for lærere og ledere på skolen 

 

6. Crow Funding 

Christian vil vende tilbage til personen, der har henvendt sig, med yderligere informationer om, 

hvordan strukturen skal være, samt det økonomiske behov. 

 

7. Mulighed for forældreforening på Risbjergskolen? 

Christian går tilbage til personerne, som har henvendt sig herom for at høre om tankerne 

herom.  

 

8. Velkomst folder  

En overskuelig folder til forældre, der indeholder vigtige oplysninger om opstarten på 

Risbjergskolen. Lis har allerede modtaget mange gode forslag, og hun vil gerne have flere. 

Hvis du har yderligere ønsker eller input, bedes du venligst sende dem til Lis. 

 

9. Eventuelt  

Josefine forsøger at etablere kontakt med skolebestyrelsen fra Dansborgskolen omkring deres 

valgprocedurer.  

 

Julemad til næste møde.  

Tina undersøger mulighed for en juleplatte fra Restaurant Halvleg.   

 

 


